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Sammanfattning 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att sätta 

upp mer allmän belysning i parkleken Stamparken i Östberga.  

Förslagsställaren upplever parkleken som otrygg och dåligt upplyst. 

 

Förvaltningen ställer sig positiv till medborgarförslaget. Arbete med 

att förbättra belysningen i Stamparken pågår och planeras att 

slutföras under 2018. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av avdelningen för utveckling, lokaler och 

stadsmiljö. 

Bakgrund 

Förvaltningen har mottagit ett medborgarförslag om att sätta upp 

mer allmän belysning i parkleken Stamparken i Östberga. 

Förslagsställaren upplever parkleken som otrygg och dåligt upplyst. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen ställer sig positiv till medborgarförslaget. Arbete med 

att förbättra belysningen i Stamparken pågår genom komplettering 

av strålkastare runt de områden som känns otrygga. Åtgärden 

planeras att vara genomförd senast hösten 2018. 
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Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

godkänner tjänsteutlåtandet som svar på medborgarförslaget. 

Bilaga 

Medborgarförslag om att sätta upp mer allmän belysning i 

Stamparken. 


